
 

Distriktsforsamlingsmøde maj 2024 
Dato:  27. maj 2024 kl. 9,30 - 13 
Sted:  Hjallese forsamlingshus 
 

Indkaldt af: Helge  Petersen 
Deltagere: Helge Petersen-Middelfart, Louise Qaavigag-Langeskov/Munkebo, Lone Ebbesen-
Middelfart, Knud Børge Møller-Middelfart, Vagn Nis-Middelfart, Peter Enevold-Nyborg, Hartvig 
Fritsen-Faaborg, Torben Krogsgaard Jensen-Fåborg/Midtfyn, Sanne Frandsen-Ærø, Bo C. Nissen-
Langeland, Karin Svendsen-Ringe, Børge Hemmingsen-Vestfyn 
Afbud: Michael Gylling-foreningskonsulent, Kaj Andersen-Nordfyn, Allan Frederiksen-
Svendborg/Gudme, Inger Thorup-Højfyn, Bjarne Neuhaus Christensen-Kerteminde, Preben Juhl 
Rasmussen-Svendborg/Gudme. Hugo Strunge Frank lb. 
UDEN AFBUD: Sonja Lykkegaard Hansen-Ørbæk, Egon Sohnesen-Egebjerg/Svendborg, Eva Dam 
Thrane-Odense. 
Ref.: Børge Hemmingsen 
 

Dagsorden Referat. 
Godkendt 

Velkomst og valg af ordstyrer 
 

 
Peter Enevold, Nyborg - VALGT 

Godkendelse af dagsorden 
 

 
Godkendt 

Godkendelse af referat 
 

 
Godkendt uden bemærkninger 

Nyt fra Formanden 
Helge Petersen 
 
 
 

Formanden henstiller til, at AFBUD  meddeles i så god tid, at man kan nå at 
afbestille forplejning.  
Fremtidige møder: Distriktsledelsesmøde den 9. september 2024 
                                   Distriktsforsamlingsmøde den 4. november 2024 

Nyt fra næstformanden 
Louise Qaaviqag 
 
 

Meddelte, at distriktsformand og næstformand skal til møde i København i 
næste uge. 

Ældre- og sundhedspolitisk 
udvalg. 
Knud Børge Møller 
 
 
 

Knud oplyste, at Middelfart vil gennemføre et Alderspolitisk tema:  
Mangelfulde plejehjemspladser, set i relation til, at man er blevet bekendt 
med, at visiteringsafgørelser til Plejehjem af og til tages af kommunens 
personale, uden at der oprettes en egentlig sag.  
Middelfart har netop afholdt et temamøde om plejehjemspladser – 3 
indlægsholdere og 65 deltagere. 

Socialhumanitært udvalg 
Knud Børge Møller 
 
 

Knud oplyste, at man havde indkaldt til møde den 15. maj. KUN 4 havde 
tilmeldt sig, hvorfor mødet blev AFLYST. 
Peter oplyste, at Irma og Karin gerne vil overtage formandskabet – de vil 
indkalde til møde efter sommerferien. 

Motionsudvalget 
 
 
 
 

Intet nyt. – stadig ingen koordinator. 

Kulturudvalget Intet fra Kulturudvalget 



Kaj Andersen 
 
 
 

It-udvalget 
 

Vagn er ny IT-koordinator – har netop deltaget i udbytterigt møde for IT-
folk.  

Områderedaktøren 
Lone Ebbesen 
 
 
 

Lone oplyste, at uagtet det er sidste dag i morgen for materiale til Det Sker, 
mangler hun oplysning fra flere afdelinger om lokale arrangementer. Hun er 
derfor spændt på, hvor meget materiale der bliver til næste nr. 

Regionalt sundhedsudvalg 
Kaj Andersen 
 
 
 

Peter (på vegne af Kaj) oplyste, at man har arrangeret møde med 
regionsformand Bo Liebergren den 26. juni kl. 10 
Helge: 10. juni er der fremvisning af det nye Middelfart Nærhospital i 
Middelfart. 

Landsbestyrelsen informerer 
Hugo Strunge Frank 
 
 
 

Intet 

Nyt fra Foreningskonsulenten 
Michael Gylling Nielsen 
 
 
 

 
Intet 

Status økonomi 
Bjarne Christensen 
 
 

Intet 

Vigtige datoer 
 
 
 

Det er vigtigt, at mødedatoerne for Fagudvalgene meldes ud i god tid – så 
hvis formændene kunne melde disse datoer møderne i efteråret ud – gerne 
inden sommerferien, vil det være rigtig fint. 

Indkomne forslag 
 
Opgaveliste 
 

Udflugten for Distriktets formænd med påhæng aftaltes til den 19. august. 
Helge og Louise beslutter, hvor vi skal hen. 
 
 

Evt. 
 
 
 

Formand/næstformand foreslår, at der afholdes en ”Tema-time” i 
forbindelse med vore møder. 
Foreslået, at det bl.a. kunne dreje sig om Erfaringsudveksling m.m. 
Er man forhindret i at deltage i de indkaldte møder, må man meget gerne 
sende en suppleant. 

 

Louise havde til dagens møde et indlæg om kommunernes tiltag vedr. Robotstøvsugere og Bordopvaskere. Det er 

meget vigtigt, at der foretages en konkret individuel vurdering/visitering af de ældre, før de pålægges at investere 

i disse hjælpemidler 


